
        Enköpings Brukshundklubb 
Konstituerandemöte och Styrelsemöte  

2021-05-12  
 

 
 
Närvarande : Svante Friberg, Maria Green, Maud Johnson, Kith Hillman, Emelie Hillman, 
Inger Karlsson, Kim Widman, Caroline Schmidt, Helen Lönnholm, Rose-Marie Ehn 
 
§1 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarar mötet öppnat  
 
§2 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkännes 
 
§3 Val av justeringsmän 
 
Maria Green och Inger Karlsson 
 
§4 Teckningsrätt 
 
Styrelsen beslutar att : 
 
Svante Friberg – 7511023231 – Hagalidsvägen 14 – 72338 Västerås 
och 
Maud Johnsson – 4801181480 –Länsmansvägen 24 – 74952 Grillby 
 
ska stå som firmatecknare för Enköpings Brukshundsklubb, tidigare teckningsrätt upphävs. 
Denna paragraf ses som omedelbart justerad. 
 
 
 
§5 Datum för kommande styrelsemöten beslutas till 
     2/6, 7/7, 4/8, 1/9, 10/10, 3/11, 1/12, 15/1 klockan 18:00 
 
     Datum för kommande medlemsmöte : 
     12/9 och 12/12 klockan 15:00 
 
     Datum för årsmöte 2022 : 
     13/2-2022 
 
 
 
 



§6 Mål för kommande år som styrelsen ska jobba för : 
 

• Möjliggöra att kurser kan hållas på Enköping Bk igen 

• Fortsätta att utveckla och göra iordning MH-banan 

• Genomföra höstens tävlingar  

• Inventera kunskapen hos klubbens medlemmar, vilka har utbildningar och vilka vill 
utbilda sig så det kan komma till gagn för klubbverksamheten 

 
 
 
§7 Övriga frågor : 
 

• Nya datum för röjar/fixar/städ dagar på klubben bestämdes till 16/6-2021 och 3/7-
2021 

• Frågan om onsdagsträningar kom upp, ska dessa återupptas och hur ska de 
genomföras. Beslut togs att invänta lättnader i restriktionerna så vi kan genomgöra 
dessa. Vi tar upp det på nästa styrelsemöte igen för att se om vi kan ta något nytt 
beslut. 

• För att få igång kursverksamheten igen så kommer Maria, Svante och Emelie ha ett 
möte med utbildningsutskottet så fort som möjligt för att se vad som kan göras. 

• Klubbens bärbara dator som används vid tävlingar av TS är gammal och långsam, en 
ny bör köpas in och Kith fick i uppdrag att titta på detta. Maxbeloppet för inköp 
bestämdes till 5000 kr. 

• Rutiner för nyckelutlämnandet vid uthyrning av klubben diskuterades, vi beslutade att 
utlämnandet av nyckel ska vi hjälpas åt med i styrelsen. Istället för att lämna ut sin 
egen nyckel till klubben, ska vi ha en ”utlåningsnyckel”. Vid återlämnandet av nyckel 
ska vi se om vi kan använda oss av den brevlåda som finns på klubben och kanske 
sätta hänglås på den så någon i styrelsen inte behöver passa en tid när de som hyr 
klubben lämnar denna, utan den som hyrt klubben lägger nyckel i brevlådan och 
hämtas upp senare.  

• Maud beslutades bli ansvarig för nycklarna på klubben 

• Svante informerad om att nya arrendeavtalet och vattenavtalet nu är påskrivet och 
inlämnat till kommunen.   

 
 
   
§10 Mötets avslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------                    ------------------------------------------------ 
Ordförande : Svante Friberg                               Vid protokollet : Svante Friberg  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------              ------------------------------------------------------ 
Justerare : Maria Green                                   Justerare :  Inger Karlsson 
 


